

現貨證券提取表格

PHYSICAL SCRIP WITHDRAWAL FORM

客戶號碼
Client A/C No. : _____

客戶名稱
Client Name : _____

茲授權 貴公司依照本人/吾等作出以下經中央結算系統之現貨證券提取指示。

This is to authorize your Company to withdraw the following share certificates kept by you on my/our behalf with CCASS Depository.

有關之現貨提取費每手買賣單位(不足一手亦當一手計)收費港幣\$3.50 (另加每隻股手續費為港幣\$50.00), 請即時在本人/吾等之證券戶口內扣除。

For the Physical Scrip Withdrawal Fee HK\$3.50 per board lot (odd lot is counted as 1 lot, handling fee HK\$50.00 per stock withdrawal is occurred), please debit my/our securities account with you immediately.

本人/吾等明白凡已提取之股票必須盡快辦理轉名手續, 方可享有該公司派發之股息或紅股等權益。

I/We understand that all physical shares once withdrawn must be registered in my/our own name immediately, otherwise I/we shall not entitle to the benefit such as dividend and bonus shares issued by that company.

為保障本人/吾等之權益, 現授權 貴公司將本人未能在 10 個交易日內提取之股票, 重新存入中央結算。

In order to protect my/our interests, I/We, hereby, instruct your Company to deposit the above physical shares into CCASS Depository if I/we cannot collect it within 10 trading days.

本人/吾等同時明白和願意支付如日後該股票再從中央結算提取之費用。I/We also understand that the withdrawal fee will be borne by me/us for re-withdrawal subsequently.

本人/吾等現授權 _____ (身份證號碼: _____) 代表本人/吾等前來收取股票。
I/We, hereby, authorize _____ (ID Card No. : _____) to collect the following share certificate(s) on my/our behalf.

股票編號 Stock Code	股票名稱 Stock Name	股份數量 Number of Shares	分拆數量 Denomination (張數 No. of Scrip) X (數量 Quantity)	For Internal Use Only
				Withdrawal Fee (HKD)
			X	
			X	
			X	
			Total HKD :	

客戶簽署(公司蓋章)
Client's Authorized Signature(s) _____
(With Co. Chop)

日期 _____

本人謹簽證收到上述股票
I acknowledge receipt of the above physical share certificate(s).

收票人簽署 Recipient's Signature

For Internal Use Only

CCASS Inputted by _____	Authorized by _____	Date _____
----------------------------	---------------------	------------